
 
 

Årsberetning 2012 for Drammen Flyklubb - Hovedstyret 
 

Tillitsvalgte 
 

Styret 
Seilflygruppens styre har i 2012 bestått av følgende personer: 

 Leder    Fredrik Glette 
 Nestleder   Lars Eknes (formann i Mikrogruppen) 
 Økonomisjef   Kolbjørn Walderhaug (frem til oktober) 
 Leder Seil   Terje Arntzen 
 Leder Motor   Ole Herman Fjelltun 
 Leder Mikro   Lars Eknes 
 Nestleder Seil   Kjetil Gundersen 
 Nestleder Motor Mahmood Akbar 
 Nestleder Mikro Thomas Hauklien 

 
Øvrige tillitsvalgte 

 Flyplassjef  Per Olav Håre 
 Ass. Flyplassjef Kai Lyche 
 Regnskapsfører Arne Fladby 

 
Hovedstyret har også invitert med operative ledere i gruppene, samt klubbens 
regnskapsfører til møter der det har vært naturlig. 

Møter og arrangementer 
 
Styremøter 
Hovedstyret har avholdt fire møter i løpet av året. 
 
Ekstraordinært årsmøte 
Det ble også avholdt ekstraordinært årsmøte for å behandle forslag til 
økonomiske disposisjoner i klubben, herunder forslag om salg og kjøp av nye fly. 

Arbeid i Hovedstyret 
Denne beretningen vil omhandle det arbeidet som er gjort direkte i Hovedstyret. 
De enkelte gruppenes beretninger, inkludert Flyplassgruppa, vil inneholde 
detaljer om klubbens virksomhet. 
 
Hovedstyret har brukt den aller vesentligste delen av sin tide på klubbens 
økonomi og forholdende til naboene. 



 
 

Økonomi 
Klubbens økonomi er i en dårlig forfatning og virksomheten drives med tap. 
Klubben evner kun å betjene sine forpliktelser gjennom å bruke av midler vi har 
på bok, de såkalte ”Bingopengene”. Klubben vil gå konkurs i løpet av 2-3 år 
dersom grep ikke gjøres nå. Klubben største økonomiske utfordring er stor gjeld 
som gjør at vi ikke klarer å betjene renter og avdrag uten å tære på 
kontantbeholdningen i banken. 
 
Det er store interessemotsetninger gruppene i mellom og det har ikke vært 
mulig å oppnå enighet i Hovedstyret om en plan for å legge om driften. Dette 
skyldes først og fremst to forhold: 

- Uenighet om disponering av Bingopengene. Det er bestemte regler 
knyttet til bruk av slike midler og det er usikkerhet rundt hva disse kan 
brukes til uten at det fører til reaksjoner fra tilsynsmyndigheter 

- Uenighet om hva slags flypark klubben skal ha og hvilke krav som skal 
gjelde for lønnsom drift 

 
Fordi Hovedstyret ikke klarer å enes om en vei fremover og viktigheten av denne 
saken for klubbens fremtid, overlates saken til Årsmøtet for videre håndtering. 
Medlemmene må si sin mening. 

Naboutvalget 
Den andre store saken har vært forholdet til flyplassens naboer. Forholdet har i 
all hovedsak vært godt. Den lang største andelen av klager har kommet fra en 
beboer, Runar Gevelt. I forbindelse med ny konsesjon ble klubben pålagt å 
opprette et samarbeidsutvalg med medlemmer fra klubben, kommunen og 
naboene. Det første møtet i ”Naboutvalget” ble avholdt 24 oktober. Arbeidet må 
videreføres av det nye Hovedstyret. 
 
 
For Hovedstyret i DFK 
 
Fredrik Glette 
Leder 

 


